












Kære grundejerforening/ bestyrelse. Viborg d 14-2-24 

Jeg ønsker at fremlægge et forslag vedrørende hækkehøjden langs P-pladserne og stierne. 

Forslaget går ud på at tillade en højde på mere end 1,8 meter for hække, specielt ved huse, der 

grænser op til disse områder. Dette initiativ tages for at reducere støjgener og skabe en mere 

behagelig oplevelse for beboerne samt for at man kan undgå at folk kigger ind i haverne. F.eks. i 

mit hus på Hyrdebakken 56 som ligger på en grund uden naboer og med hæk ud til sti og til 

parkeringsplads. 

At godkende at hækken må være højere end 1,80 meter på grunde med disse udfordringer, vil 

gøre stor forskel for dem der har problemer med meget støj fra parkeringspladsen samt folk der 

går på stierne og kigger ind i haverne. 

Ønskes forslaget uddybet venligst kontakt mig på denne mail. 

Idet jeg ej befinder mig i Danmark pt., tillader jeg mig at sende forslaget pr. Mail. Ønskes det 

modtaget på anden vis, vil jeg gerne orienteres herom. 

Venlig hilsen 

Rasmus Gjerløv Svendsen


